



ERGO

Stand aluminium compacte MULTI-POSITIONS ET PLIABLE FOLDABLE ERGONOMIC ALUMINIUM STAND

CONÇU POUR
MADE FOR



FR SUPPORT ERGONOMIQUE.

- **Conception réglable sur plusieurs angles:** Support pour ordinateur portable et tablette qui offre 6 différents niveaux de réglage. La conception ergonomique améliore la hauteur de vue de l'écran ainsi que la position de frappe du clavier. Elle soulage les douleurs au cou, aux épaules et à la colonne vertébrale.
- **Compact et portable:** Design pliable et portable, le support pour ordinateur portable peut être ouvert et fermé facilement. Il est livré avec un sac de rangement.
- **Conception robuste:** Le stand est construit en aluminium pour une durabilité optimale ainsi qu'avec des pieds en silicone offrant une grande stabilité à votre ordinateur portable. Il peut supporter jusqu'à 20 kg en toute sécurité.

EN ERGONOMIC SUPPORT.

- **An adjustable design on several viewing angles:** Support for laptop and tablet which offers 6 adjustable viewing angles. The ergonomic design improves the viewing height of the screen as well as the typing position of the keyboard. It relieves pain in the neck, shoulders and spine.
- **Compact and portable:** Foldable and portable design, the laptop stand can be opened and closed easily. It comes with a storage bag.
- **Robust design:** The stand is made of aluminum for optimal durability as well with silicone feet providing great stability to your laptop. It can safely support up to 20 kg.

ES Soporte ergonómico

PT Suporte ergonómico

IT Supporto ergonomico

NL Ergonomische ondersteuning

DE Ergonomische Unterstützung

TECHNICAL SPECIFICATIONS			
Name	ERGO: FOLDABLE ALUMINIUM STAND MULTI-POSITION		
Type	ERGONOMIC SUPPORT		
Reference	AST01UF		
EAN 13	376017088024 2	UPC-A	88822501928 7
Color	Silver	Packing/carton	10pc
Dimensions in mm (without Packaging)	240*45*15mm	Dimensions in inch (without Packaging)	9.44*1.77*0.59 inches
Dimensions in mm (with Packaging)	252*56*30mm	Dimensions in inch (with Packaging)	9.92*2.20*1.18 inches
Weight in Gr (without Packaging)	140gr	Weight in lb (without Packaging)	0.30lb
Weight in Gr (with Packaging)	265gr	Weight in lb (with Packaging)	0.58lb
Origin	CHINA		
Warranty	2 Years		

© 2020 Urban Factory, All rights reserved. All trade names are registered trademarks of respective manufacturers

URBAN-FACTORY.COM

FOLLOW US
On

Urban Factory 57, rue de la Convention, 75015 Paris, France
Tel.: +33 (0)1 45 78 45 78 Fax: +33 (0)1 45 78 45 79

